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Recreatieterrein Oortjespad 

In het Algemeen Dagblad Woerden Dichtbij van 19 februari staat dat het recreatieschap de Stichtse 
Groenlanden de subsidie voor het recreatieterrein Oortjespad in drie jaar wil afbouwen. De 
kinderboerderij is een belangrijke voorziening voor Kamerik en de gehele gemeente Woerden. 
Behoud van de kinderboerderij is ook opgenomen in de Dorpsagenda van Kamerik. Wethouder 
Duindam heeft in 2012 ook uitgesproken dat de kinderboerderij blijft gehandhaafd. Hij heeft ook 
aangegeven teleurgesteld te zijn in het voornemen van het recreatieschap. 

Er is veel onrust ontstaan over het voornemen van het recreatieschap om de subsidie te beëindigen. 
De fractie ChristenUnie-SGP heeft daarom de volgende vragen. 

1. Klopt het dat het recreatieschap het voornemen heeft om helemaal geen subsidie meer aan 
het recreatieterrein Oortjespad toe te kennen? Is hier al een definitief besluit over 
genomen? 

2. Kan het college aangeven hoe deze situatie tot stand is gekomen en welke rol de wethouder 
hierin heeft gespeeld in zijn rol als bestuurslid van het recreatieschap en in zijn rol als 
wethouder van de gemeente Woerden? 

3. Wat heeft het college concreet sinds 2012 gedaan om het recreatieterrein en de 
kinderboerderij te behouden? 

4. Kan het college garanderen dat het recreatieterrein Oortjespad en de kinderboerderij blijft 
bestaan? Welke stappen gaat zij ondernemen? 

5. Wat is er over van de intentieovereenkomst tussen Kameryck en het recreatieschap over het 
behoud en onderhoud van het recreatieterrein en de kinderboerderij?  

6. Hoe zijn tot nu toe de vrijwilligers van de kinderboerderij en het dorpsplatform Kamerik 
betrokken bij het hele proces? 

Namens de fractie ChristenUnie-SGP 

Leon de Wit 

 
 

 

 

 

 


